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KUNNANHALLITUKSEN KANNANOTTO TURVETUOTANNON ALASAJOSTA

Kunnanhallitus 19.04.2021 § 118

   Kunnanhallitus on laatinut kirjeen ministereille, alueen
   kansanedustajille ja lehdistölle lähetettäväksi:

   "SIIKALATVA ELÄÄ TURPEESTA

   Arvoisat ministerit ja kansanedustajat,
   Siikalatvan kunta esittää syvän huolensa turpeen käytön 
   hallitsemattomasta alasajosta.

   Turve on tarjonnut meille töitä ja toimeentuloa vuosikymmenien ajan.
  Se on lämmittänyt taloja ja tehtaita sekä tuottanut virtaa sairaaloihin
   ja sähköautoihin. Kuiviketurve on pitänyt karjamme terveenä. Turve
   on aina ollut aito suomalainen, uusiutuva luonnonvara.
   lman turvetta ei olisi meitä, eikä varsinkaan alueen elinvoimaa.

   Luonnon, ilmakehän ja koko maapallon suojeleminen on
   ihmiskunnan yksi tärkeimmistä tehtävistä. Onko kotimainen, maasta
   kasvava ja uusiutuva luonnonvara se tuote, jonka käyttö pitää
   ensimmäisenä lopettaa? Olemme tilanteessa, jossa
   hallitsemattoman nopealla aikataululla turpeen käyttö ajetaan alas.
   Yrityksiä tulee ajautumaan konkurssiin, suuri joukko ihmisiä jää
   työttömiksi ja kuntien verotulot vähenevät.  Samalla rekkajonot
   Venäjältä ajavat haketta Helsinkiin. Ilmasto ei muutu sillä, että
   päästöjä siirretään eri kohtiin kartalla.

   Suomen huoltovarmuus ei kestä näin suurta ja näin äkillistä
   muutosta. Jos turpeen käyttöä vähennetään, lämmön- ja
   sähköntuotannon omavaraisuus tulee olla varmistettuna muilla
   tuotantotavoilla.

   Siikalatvan kunta vetoaa teihin päättäjiin ja vaikuttajiin, että turpeen
   veronkorotus peruttaisiin ja että turveyrittäjille ja turpeen käyttäjille
   osoitettaisiin konkreettista ja välitöntä tukea.

   Myönteistä suhtautumista toivoen"

Päätös:   Päätettiin lähettää kirje em. tahoille. Allekirjoittajina ovat 
   kunnanhallituksen, -valtuuston ja valtuustoryhmien puheenjohtajat.


